
Strana 1 z 6 

 

Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 04.10.2023 

 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomní:  0 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci Rastislav Hollý – zástupca starostu obce privítal o 17.15 hod. poslancov. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Predsedajúci určil za zapisovateľku Ing. Marcelu Síčovú, overovatelia zápisnice: Rastislav 

Gabaj, PhDr. Zdenka Klincová.  

 

Zástupca starostu obce predniesol program rokovania   

Program (podľa pozvánky): 

 

 
1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  
2. Schválenie programu.  
3. Kontrola uznesení.  
4. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku.  
5. Vypracovanie Zámennej zmluvy.  
6. Vyhlásenie inventarizácie.  
7. Stanovisko hlavného kontrolóra k monitorovacej správe.  
8. Monitorovacia správa.  
9. Správa nezávislého audítora.  
10. Prijatie úveru na kapitálové výdavky pre Skládku odpadov Rajeckého regiónu.  
11. Použitie finančných prostriedkov z dotácie Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 
príspevok na podporu operácií zameraných na riešenie migračných výziev v dôsledku vojenskej agresie 
voči Ukrajine.  
12. Rozpočtové opatrenia.  
13. Zapojenie sa do výzvy Činnosť L1 Zvyšovanie energerickej účinnosti existujúcich verejných budov 
14. Rôzne.  
15. Diskusia.  
16. Záver. 

 

K programu  nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne schválili.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Jozef Panák 

           

 

  

Uznesenie BOLO schválené. 

 

3. Kontrola uznesení 

O plnení predchádzajúcich uznesení informovala hlavná kontrolórka obce. Skonštatovala, že 
uznesenia z predchádzajúcich zasadaní sú splnené. 

Návrh uznesenia OZ:  
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OZ berie na vedomie kontrolu uznesení. 

4. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku. 

 

 

Predsedajúci oboznámil poslancov so žiadosťou o odpredaj obecného pozemku, ktorý je 

prístupovou cestou k rodinnému domu – parc. č. KNC 250/2  (KNE 6064) o výmere 68 m2. 

Poslanci skonštatovali, že pozemok obec nepredá z dôvodu, že je tam umiestnená spoločná 

vodovodná šachta a v budúcnosti nie je vylúčený iný účel využitia pozemku. Tiež 

skonštatovali, že ani v budúcnosti nie je predpoklad predaja tejto parcely ani inému záujemcovi. 

  

Návrh uznesenia OZ:  

Schvaľuje predaj obecného pozemku, par. č. KNC 250/2 (KNE 6064) 

 

Hlasovanie: 

ZA: 0 PROTI: 5 ZDRŽAL SA: 0 

  Rastislav Gabaj           Jozef Panák 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

 

 

5. Vypracovanie zámennej zmluvy. 

 

Predsedajúci predniesol poslancom návrh na vypracovanie zámennej zmluvy na zámenu 

pozemkov podľa zámeru, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli od 06.09.2023 do  22.09.2023. 

Jedná sa o parcely KNE č. 2404, KNE č. 2402/1, ktorých je obec podielovým spoluvlastníkom, 

a ktoré vymieňa za podiely v parcelách KNE č. 2409, KNE č. 2410, KNE č. 3075/1. 

Zverejnenie zámeru bolo schválené uznesením OZ č. 47/2023 dňa 30.08.2023. 

Poslanci diskutovali o zvyšných podieloch na parcelách KNE č. 2409 a KNE č. 2410 a ich 

možného získania do vlastníctva obce. Poslanci  odporučili starostovi osloviť ich o možnú 

výmenu. 

Jozef Panák odišiel zo zasadania 17:40, 

o 17:45 hod. prišli na zasadanie Ing. Marek Vríčan a Ing. Pavol Záň. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje Vypracovanie zámennej zmluvy podľa zverejneného Zámeru zámeny 

pozemkov zverejneného na úradnej tabuli dňa 06.09.2023. Obec Fačkov uvádza dôvod 

hodný osobitného zreteľa: 

- usporiadanie miestnej komunikácie podľa územného plánu z r. 2005, ktorá bude slúžiť 

na prepojenie miestnej komunikácie Vŕšky s miestnou komunikáciou Suché (parcela 

KNE 3075/1), 

- zámer zriadiť verejnoprospešnú stavbu pre obec (parcely KNE 2410 a KNE 2409). 

 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Ing. Marek Vríčan 

          Ing. Pavol Záň 

  

Uznesenie BOLO schválené. 
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 Uznesenie BOLO schválené. 

 

6. Vyhlásenie inventarizácie. 

  

Pracovníčka obce oboznámila poslancov so skutočnosťou, že zmysle novely zákona o 

účtovníctve, s účinnosťou od 1. januára 2023, sa pre účtovné jednotky verejnej správy, ktorou 

je aj obec, mení periodicita inventarizácie dlhodobého hmotného majetku. 

Už neplatí oprávnenie vykonať inventarizáciu v lehote, ktorá nesmie prekročiť štyri roky, ale 

platí povinnosť vykonať inventarizáciu ku dňu, ku ktorému zostavuje účtovnú závierku, t. j. 

každý rok. Preto predsedajúci vyhlásil vykonanie inventarizácie k 31.12.2023. Navrhol 

poslancom schváliť zloženie inventarizačných komisií pre jednotlivé strediská (tvorí prílohu 

zápisnice).  Poslancom pracovníčka obce rozdala menovacie dekréty.  

  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje zloženie inventarizačných komisií. 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Ing. Marek Vríčan 

          Ing. Pavol Záň 

  

Uznesenie BOLO schválené. 

 

Návrh uznesenia OZ 

OZ schvaľuje vykonanie fyzickej a dokladovej inventarizácie majetku ku dňu 31.12.2023. 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Ing. Marek Vríčan 

          Ing. Pavol Záň 

  

Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

7.  Stanovisko hlavného kontrolóra k monitorovacej správe.   

 

Hlavná kontrolórka obce, p. Janigová, predniesla poslancom svoje stanovisko 

k monitorovacej správe o plnení programového rozpočtu k 30.06.2023. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

Berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce Fačkov k monitorovacej správe 

k 30.06.2023. 

 

8. Monitorovacia správa. 

 

 

O monitorovacej správe bližšie informovala poslancov pracovníčka obce M. Síčová. Poslanci 

nemali pripomienky a preto predsedajúci prečítal návrh uznesenia a následne dal hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ schvaľuje Monitorovaciu správu obce Fačkov k 30.06.2023 

Hlasovanie: 
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ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Ing. Marek Vríčan 

          Ing. Pavol Záň 

  

Uznesenie BOLO schválené. 

 

9. Správa nezávislého audítora. 

 

Predsedajúci oboznámil poslancov s uskutočnením auditu a so správou nezávislého audítora za 

rok 2022. Správa bola poslancom zaslaná e-mailom spolu s ostatnými materiálmi a pozvánkou. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ berie na vedomie Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky a správu 

k ďalším požiadavkám zákonov a iných právnych predpisov a výročnú správu 

k 31.12.2022. 

 

10.  Prijatie úveru na kapitálové výdavky pre Skládku odpadov Rajeckého regiónu. 

 

Predsedajúci informoval poslancov o plánovanom prijatí úveru na kapitálové výdavky pre 

Skládku odpadov rajeckého regiónu, združenie, Rajec. Oboznámil ich s dôvodovou správou 

združenia, ktorá tvorí prílohu zápisnice. Pre obec Fačkov by bola splátka úveru po dobu 11 

rokov, spolu za celé obdobie 57 836,91 €. Úver je rozpočítaný podľa počtu obyvateľov 

jednotlivých obcí (členov združenia). Predsedajú informoval, že vysúťažená banka pre prijatie 

úveru je Slovenská sporiteľňa. Keďže ešte nie je so Slovenskou sporiteľňou schválené znenie 

uznesenia, ktoré bude potrebné všetkými členmi prijať, bude nevyhnutné uskutočniť 

mimoriadne zasadanie OZ, na ktorom bude uznesenie o schválení úveru prijaté. 

Predsedajúci tiež informoval o skutočnosti, že od budúceho roka bude zber odpadu 

uskutočňovaný vlastným vozidlom, ktoré plánuje združenie Skládka odpadov RR kúpiť. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ berie na vedomie správu u prijatí úveru na kapitálové výdavky pre Skládku odpadov 

Rajeckého regiónu. 

 

11. Použitie finančných prostriedkov z dotácie Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 
príspevok na podporu operácií zameraných na riešenie migračných výziev v dôsledku vojenskej 

agresie voči Ukrajine. 
 

 

Predsedajúci oboznámil poslancov s Rozhodnutím o schválení žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku v rámci projektu „Riešenie migračných výziev v obci 

Fačkov“ a o podpísaní zmluvy s Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie SR. V rámci tohto projektu bude obci poskytnutá suma 18 200 €. Ide o úhradu 

výdavkov spojených s migračnou vlnou z Ukrajiny vynaložené v roku 2022 a 2023. 

Financovanie projektu je formou refundácie.  

Poslanci 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ berie na vedomie správu o podpísaní zmluvy v rámci projektu „Riešenie migračných 

výziev v obci Fačkov“ a o podpísaní zmluvy s Ministerstvom investícií, regionálneho 

rozvoja a informatizácie SR. 

 

12. Rozpočtové opatrenia. 
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V nadväznosti na bod 11, týkajúci sa použitia finančných prostriedkov v rámci projektu 

„Riešenie migračných výziev v obci Fačkov“, pracovníčka obce poukázala na potrebu prijatia 

rozpočtového opatrenia, týkajúceho sa rozdelenia sumy 18 200 €. 

Poslanci o tomto dlhšie diskutovali. V príjmovej časti schválili prijatie sumy dotácie 18 200 €. 

Vo výdavkovej časti: 

Program 01: 

 

Podprogram:  

01.01 Manažment obce: EK 630  =  3 500 € 

                              EK 610  = 14 700 € 

Návrh na zmenu rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

 

O prijatých rozpočtových opatreniach schválených zástupcom starostu informovala poslancov 

pracovníčka M. Síčová. Oboznámila ich s rozpočtovým opatrením č. 12/2023. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 12/2023. 

 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 13/2023. 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Ing. Marek Vríčan 

          Ing. Pavol Záň 

  

Uznesenie BOLO schválené. 

 

13. Zapojenie sa do výzvy Činnosť L1 Zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich 

verejných budov 

 

Predsedajúci predniesol obecnému zastupiteľstvu na schválenie zapojenie sa do výzvy: 

Činnosť L1 Zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov. V rámci 

projektu s názvom „Obnova a zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy školskej jedálne 

Fačkov“ sa plánuje zateplenie fasády a strechy, vrátane nového oplechovania, výmena okien 

a vstupných dverí, čiastočné zateplenie podlahy, výmena vetrania kuchyne, výmena 

elektroinštalácie, inštalácia LED svietidiel a osadenie fotovoltaických panelov na výrobu el. 

energie pre potreby objektu. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ schvaľuje  

a) zapojenie sa do výzvy: Činnosť L1 Zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich 

verejných budov. 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce za 

účelom ukončenia projektu 

 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
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Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Ing. Marek Vríčan 

          Ing. Pavol Záň 

  

Uznesenie BOLO schválené. 

 

14. Rôzne. 

 

- Predsedajúci informoval poslancov o nákladoch na vývoz odpadu za rok 2022 

jednotlivých obcí združenia Skládky odpadov RR. Skonštatoval, že náklady obce 

Fačkov boli 6 970 €, čo je oproti ostatným obciam veľa. 

 

15. Diskusia. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

16. Záver 

 

Predsedajúci  poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 19.30 hod.  

 

Overovatelia zápisnice:  

                                        

                                        

                                                                                                     v.r. Rastislav Hollý 

                                                                                                    zástupca starostu obce 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Síčová 


